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ZÁPIS ZE SCHŮZE RADY ÚBD SLČR č. 3 
Praha – sídlo SLČR (Cukrovarnická 483/42, Praha 6), 27. července 2023 
  
Přítomni:   
Rada ÚBD: Aleš Vaněk, Aleš Razým, Jakub Gräf, Tomáš Valoušek 
Omluveni:   Petr Kubíček, Michal Kučera, Jan Hamr   
RK ÚBD:   Věra Chvátalová  
   připojeni: Yveta Hladíková 
Ředitel ÚBD:  Štěpán Kaliba 
Zapisovatel: Jitka Bartoňová 
 

Program:    

1.  Schválení programu jednání, připomínky, doplnění 
2.  Schválení zapisovatele a ověřovatele 
3.  Kontrola a schválení zápisu a usnesení z jednání Rady ÚBD č.2 
4.  Ekonomika ÚBD SLČR 
5.  Činnost SLČR (VV SLČR / DR SLČR) 
6.  Činnost ÚBD SLČR 
7.  Lyžařské běžecké areály 
8.  Různé 
 

Jednání Rady ÚBD začalo v 15:00 hodin. 

 
1. Schválení programu jednání, připomínky, doplnění 

Aleš Vaněk přivítal přítomné členy Rady ÚBD a hosty. Konstatoval, že Rada ÚBD je 
usnášeníschopná a předložil návrh programu.  

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/1: Rada ÚBD schválila program jednání Rady ÚBD 
č.3.  

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 

 
2. Schválení zapisovatele a ověřovatele  

Aleš Vaněk navrhl ověřovatele zápisu Aleše Razýma a Tomáše Valouška, zapisovatele Jitku 
Bartoňovou.  

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/2:  Rada ÚBD schválila ověřovatele zápisu Aleše 
Razýma a Tomáše Valouška, zapisovatele Jitku 
Bartoňovou. 

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 

 
3. Kontrola a schválení zápisu a usnesení z jednání Rady ÚBD č.2 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/3:  Rada ÚBD schválila zápis z jednání Rady ÚBD č.2.  

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 
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4. Ekonomika ÚBD SLČR 
Aleš Vaněk informoval o čerpání ÚBD SLČR za období leden - červen 2023.  
Dále informoval, že VV SLČR rozhodl, že od 1. 9. 2023 nebude moci žádný OSÚ čerpat 
finance z účtu CSS, a to do doby, než bude narovnán závazek CSS vůči SLČR. Štěpán 
Kaliba doplnil, že se připravují nová opatření (dokumenty), jimiž budou upraveny zásady 
hospodaření svazu. 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/4:  Rada ÚBD vzala na vědomí informace o finanční 
situaci ÚBD SLČR.  

 
 
5. Činnost SLČR (VV SLČR a DR SLČR) 

Aleš Vaněk informoval o činnosti SLČR od posledního jednání Rady ÚBD a přednesl některé 
body a výstupy z jednání VV SLČR konaného dne 20. 7. 2023. 
- zdravotní zabezpečení sportovců: SLČR uzavřel partnerství s ÚVN v Praze, dále je 
v jednání uzavření partnerství s nemocnicí v Olomouci. Řeší se způsob a forma financování 
této oblasti z rozpočtu SLČR.  
- vytvořena Lékařská komise SLČR, za ÚBD byli doporučeni MUDr. Jakub Heřmánek a 
MUDr. Andrej Uhrin  
- vzdělávání trenérů: záměr SLČR o znovuzískání akreditace pro školení trenérů licence B; 
jmenováni tři zástupci svazu, kteří mají tuto věc na starosti (za ÚBD prof. Jiří Suchý) 
- olympijské stipendium pro sportovce „Milano Cortina 2026“: ČOV alokoval svazu lyžařů 4 
místa (dva muži a dvě ženy do 23 let), VV SLČR rozhodl rozšířit počet na 5 míst, přičemž 
pátý sportovec bude hrazen z rozpočtu SLČR ve stejné výše jako je olympijské stipendium.  
- dividendy z akciových společností nebudou svazu letos vyplaceny, výplata bude převedena 
do roku 2024 
- probíhají přípravy oslavy výročí 120 let od založení SLČR - termín akce stanoven na 21. 11. 
2023 
- informoval o odstoupení p. Filipa Brýdla z VV SLČR k 31. 7. 2023.  

Štěpán Kaliba informoval, že VV SLČR schválil vytvoření Komise sportovců SLČR. Za OSÚ 
BD navrhl do komise Barboru Antošovou, návrh odůvodnil. 
 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/5:  Rada ÚBD doporučuje do Lékařské komise SLČR 
zástupce za ÚBD MUDr. Jakuba Heřmánka a 
MUDr. Andreje Uhrina.  

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 

 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/6:  Rada ÚBD doporučuje do Komise sportovců SLČR 
zástupce za ÚBD Barboru Antošovou.  

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 

 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/7:  Rada ÚBD vzala na vědomí informace o činnosti 
SLČR.  
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6. Činnost ÚBD SLČR  

a/ Činnost TR ÚBD (jednání 7. 7. 2023) 
Štěpán Kaliba informoval o diskusi členů TR ÚBD o potřebě nastavení sankcí za porušení 
povinnosti vést online TD Yarmill u RD, SCM a SpS. 
Dále předložil žádost TR ÚBD o přehodnocení výše schváleného finančního příspěvku na 
činnost sportovců zařazených do SCM za účelem narovnání financování juniorské kategorie 
v rámci SCM včetně jejího odůvodnění. 
Proběhla diskuse. Aleš Razým vysvětlil důvody svého návrhu na rozdělení finančního 
příspěvku. 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/8:  Rada ÚBD vzala na vědomí požadavek TR ÚBD na 
přehodnocení výše schváleného finančního 
příspěvku na činnost sportovců zařazených do 
SCM s tím, že problematikou se bude zabývat na 
svém říjnovém jednání v souvislosti s možností 
zařazení dalších sportovců do SCM na divokou 
kartu.  

 
b/ Hodnocení závodů Skijácký trojboj (8.-9.7.2023) 
Štěpán Kaliba poděkoval pořadateli ČKS SKI Jilemnice za vynikající uspořádání závodů. 
Kladně zhodnotil celý závodní víkend, včetně hodnocení výkonů členů RD. 

c/ Informace z činnosti reprezentace ÚBD 
Štěpán Kaliba doplnil informace o změnách v plánu přípravy RD-B a RD-juniorů předložené 
Radě ÚBD v rámci Teams. RD-J absolvují VT v Oberhofu namísto plánovaného VT v Norsku. 
RD-B se kompletně připojí k RD-A na VT v Livignu. 
Dále informoval o zdravotním stavu sportovců - aktuálně jsou všichni bez zdravotních 
problémů či omezení. 
Projednán první návrh logistiky na závody SP 2023-2024. 

d/ Sportovně talentovaná mládež ÚBD 
Štěpán Kaliba informoval o žádosti několika klubů o zveřejnění podrobných výsledků 
vyhodnocení karet klubů (systém STM 2023-2024). Proběhla diskuse k formě a způsobu. 

e/ Termínová listina ÚBD 2023-2024 
Aleš Vaněk informoval o výsledku jednání s předsedou SK Nové Město na Moravě Jiřím 
Hamzou týkajícím se podmínek, za kterých by bylo možné uspořádat závody M-ČR nebo ČP 
v běhu na lyžích ve Vysočina aréně v sezóně 2023-2024 (na základě požadavku STK ÚBD).  

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/9:  Rada ÚBD vzala na vědomí informaci předsedy 
ÚBD Aleše Vaňka o jednání s předsedou SK Nové 
Město na Moravě Jiřím Hamzou ve věci podmínek 
uspořádání závodů M-ČR/ČP ve Vysočina aréně. 

 
Štěpán Kaliba předložil a okomentoval aktuální draft termínové listiny ÚBD 2023-2024 vzniklý 
ve spolupráci STK ÚBD a TR ÚBD. 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/10:  Rada ÚBD vzala na vědomí aktuální draft 
termínové listiny ÚBD 2023-2024. 

 
f/ Návrh sankcí za opakovanou neúčast trenérů STM na poradách vedoucích týmů na 
republikových závodech 
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Členové Rady ÚBD se dohodli, že návrh předložený Michalem Kučerou projednají z důvodu 
jeho nepřítomnosti na příštím jednání. 

g/ Dotazník - Poruchy příjmu potravy u vytrvalostních sportovců  
Štěpán Kaliba okomentoval návrh dotazníku předložený předsedou MK ÚBD Jiřím Suchým. 
Proběhla diskuse. 

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/11:  Rada ÚBD schválila realizaci dotazníku „Poruchy 
příjmu potravy u vytrvalostních sportovců. Možnosti 
časné diagnostiky, intervence a implementace do 
trenérské praxe“. 

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 

 
h/ Posílení sekretariátu ÚBD SLČR 
Štěpán Kaliba předložil návrh na uzavření smlouvy s Veronikou Hájkovou, popsal náplň její 
práce včetně výše platu. 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/12:  Rada ÚBD schválila smlouvu s Veronikou Hájkovou 
od 1. 9. 2023 do 31. 5. 2024. 

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 

 
i/ Projekt k získání finančních prostředků pro reprezentaci z norských fondů (spolupráce mezi 
SLČR, norským svazem lyžařů a firmou Madshus) 
Štěpán Kaliba okomentoval důvody, proč projekt podaný v roce 2022 nebyl uznán a navrhl 
podat ho znovu upravený dle připomínek.  

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/13:  Rada souhlasí s pokračováním projektu k získání 
finančních prostředků pro reprezentaci z norských 
fondů (odsouhlaseného Radou dne 25. 8. 2022). 

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 
 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/14:  Rada ÚBD vzala na vědomí informace o činnosti 
ÚBD SLČR.  

 
 
7. Lyžařské běžecké areály 

Štěpán Kaliba okomentoval předložený podkladový materiál, popsal jednotlivé areály a 
důvody výběru. Aleš Vaněk informaci doplnil. 
Proběhla diskuse. 
Věra Chvátalová upozornila, že většina vybraných areálů nemá v pořádku homologaci 
běžeckých tratí. 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/15:  Rada ÚBD vzala na vědomí předložený návrh 
prioritizace běžeckých areálů. 

 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/16:  Rada ÚBD konstatovala nutnost projednání stavu 
homologací běžeckých tratí vybraných běžeckých 
areálů. 
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8. Různé 
 
Příští jednání Rady ÚBD č.4: Termín, čas a místo budou upřesněny.  
 
 
 
Jednání skončilo v 18:48 hodin.  

 
 Zápis: Jitka Bartoňová 

Ověřovatelé: Aleš Razým 
Tomáš Valoušek 

Praha 27. 7. 2023 
 


